
REPUBLIKA E KOSOVESO REPUBLIKA KOSO\IAO REPUBLIC OF KOSOVO

KOMUNA E FERTZAJT ' 
OPSTINA UROSEVACO MUNICTPALITY OF FERIZA'

ZAPISNIK 412025

odrzano na 4. redovnoj sednici opF-a 2g,04,2025. u 10:00 u Uredu za sastanke gradonadelnika,

pod predsedavanjem predsedavaju6eg oPF-a Xhavit zariqi,u prisustvu njenih dlanova' nevladinih

organizaciia i sluZbenika za informiranje'

Na sastanku su bili Prisutni:

1. DZavit Zarili,Predsedavaju6i;
2. Arian Imeri, dlan

3. Lumnije Morina, dlanica;

4. Mimoza Pajaziti, dlanica;

5. Lulzim Abazi, dlan;

6. Brahim Osmani, dlan;

7. ShqiPe Jashari, dlanica;

8. Hatixhe Bungu Qerimi, dlanica;

9. Flamur Istrefi, dlan.

Direktor Direkcije;

1. Sabri Murseli - Direktor za imovinu, katastar i geodeziju;

2. Arber Bytyqi - direktor zaurbanizam i Zivotnu sredinu;

3.KemajlEmini.direktorzazdtavstvoisocijalnuzastitu;

predsedavajuci oPF-a Xhavit zariqi- Pozdrav prisutnima, dlanovima oPF-a' civilnom drustvu'

direktorima direkcija, zapodinjemo 4, redovni sastanak OPF-a, verujem da ste materijal primili na

vreme i pozdravljam vas na sastanku oPF-a i predlazem ovaj dnevni red:



Dnevni red:

l. Potvrda o ude56u na sastanku OPF-a;

2. Usvajanje dnevnog reda;

3. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka OPF-a;

4. Predlog - Odluka o javnoj raspravi o Nacrtu meduop5tinskog plana za integrisano

upravljanje otpadom za region G_njilana i UroSevca, kao i o Nacrtu strateSke procene

uticaja na Zivotnu sredinu (SPUZS) meduop5tinskih planova za integrisano

upravljanje otpadom za op5tine Gnjilane, Kamenica, Vitina, Nnovobrdo, Parte5,

Klokoi, Ranilug, UroSevac, Kadanlk, Stimlje, ElezHan, Strpce, Kosovo;

5. Predlog odluke o stavljanju van snage Odluke 01. br. 147 od25.09.2017. o usvajanju

6.

7.

8.

9.

Tadka 1

Plana r azv oja opStine 20 I 7 -2025 . Op5tine Uro Sevac ;

Finansijski izve5taj zaperiod januar - mart2025. godine;

Predlog odluke o odobravanju oslobadanja od plaianja pripadnika Policije Kosova za

usluge pruZene u Regionalnoj bolnici, GCPM-u i drugim zdravstvenim ustanovama;

Predlog odluke o odobrenju i izmeni Memoranduma o razumevanju izmedu Op5tine

Uro5evac i Centra zazailtitu Lenai dece "Moj dom" UroSevac br. 60/23 od

21.L2.2023. godine, za davanie na kori5tenje parcele br. 638-0, KZ Zaskoki

Razno.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Podnimo s prvom tadkom dnevnog reda, Potvrda o

udeSiu na sastanku OPF-a, svi smo prisutni.

Taika 2

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Ima li iko primedbu ili da raspravlja o dnevnom redu?

Sabri Murseli - direktor Direkcije za imovinu, katastar i geodeziju, predloZio je sledede

dodatne taEke dnevnog reda:

l. Predlog odluke o dopuni i izmeni Odluke br. 01. br.24 od25.03.2021' dopunjeno

odlukom 01. br.68 od 31.03.2022.;
2. Predlog odlukeo davanju saglasnosti LJP "Ambienti" AD za dodelu kori5ienja

katastarskih jedinica 2025'0, 103E-0 i 1039'2 KZ Uro5evac;

3. Predlog odluke o kratkorodnom koriS6enju dela katastarske parcele 719-0 i katastarskih

parcela 7 | 5 -2, 7 | 5'3, 7 04-0, 708-0 i 7 I 4'0 K.Z.Cern i lo;

4. Fredlog odluke o progla5enju op5teg interesa za deo katastarske parcele 777'15 i 777 -6

K.Z. Diemjak privatno vlasni5tvo, s ciljem zamene istog sa delom katastarske parcele

736-0 K.Z. Dremjak, vlasniStvom Op5tine Uro5evac.



Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Nastavljamo s treiom tadkom dnevnog reda.

Tadka 3

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka OPF-a;

Ima li iko komentare na zapisnik sa prethodnog sastanka? lzgleda da ne. Ko je za odobrenje

zapisnika sa proSlog sastanka. Hvala vam. 8 glasova za, 0 protiv ,0 uzdrLanih. Dakle, zapisnik je

odobren. Nastavljamo s detvrtom tadkom dnevnog reda.'

Taika 4

Predsedavajuii OPF-a Xhavit Zariqi - Predlog - Odluka o javnoj raspravi o Nacrtu

meduopStinskog plana za integrisano upravljanje otpadom.za region Gnjilana i UroSevca, kao i o

Nacrtu strateske procene uticaja na Zivotnu sredinu ( SPUZS) meduop5tinskih planova za

integrisano upravljanje otpadom za opitine Gnjilane, Kamenica, Vitina, Novo Brdo, Parte5,

Klo[ot, Raniiug, Uro5evac, Kadanik, Stimlje, ElezHan, Strpce, Kosovo, bududi da je za javnu

raspravu, glasamo za skup5tinu i nakon javne rasprave dajemo primedbe i predloge, jeste li za

usvajanje ia skup5tinu? hvala, 8 glasova za, 0 protiv , O szdrLanih, dakle prolazi, nastavljamo sa

petom tadkom dnevnog reda.

Taika 5

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Predlog odluke o stavljanju van snage Odluke 01. br.

147 od25.09.2017. o usvajanju Plana razvojaopStine 2017-2025. OpStine UroSevac;

Arb6r Bytyqi - Pozdrav svima, pozdrav dlanovima OPF-a, ova tadka se odnosi na ukidanje ove

odluke, to.i, j" doSla od Suda; Predlog odluke o stavljanju van snage Odluke 01. br. 147 od

25.0g.201i. o usvajanju Plana ruzvojaop5tine 2017-2025. Op5tine Uro5evac i kao proceduralno

pitanje, treba obraditi i poni5tavanje OPR-a2017-2025., te se mi kao op5tina pripremamo za

postupke izrade novog Plana razvojaop5tine 2025-2033, hvala.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Hvala direktore, joS neko?

Brahim Osmani - Hvala vam, predsedavajudi, veoma je zanimljivo i dobro od graclana naSe

opStine dadolaziovakav Predlog odluke, dok su predlozi i poku5aji gradonadelnika bili odgodeni

2b17. godine da reguliSe i vr5i svoje intervencije, pokazujuii na5im gradanima da ste 8 godina

uniStavali gradna[ojem ste Zeleli raditi s ORP-om, izdavali ste i gradevinske dozvole, jer znamo

da preduze?a nisu svojom krivicom poslovala, ved da je op5tina izdavala nezakonite gradevinske

dozvole, ko 6e snositi teret i odgovomost za uniStenje grada, a sada na osnow toga suodavate se

s tuZbama zbog gradevinskih dozvola, pre 3 ili 4 meseca zamenik gradonadelnikaizlaziikaae da

je sud suspendovao samo deo ORP-a, sada je na aukciji da je sud suspendovao celi ORP, moLete

li sada imiti neki stav, znate li kakav 6ete stav sadazauzeti i Sta ste rekli gradanima naSe op5tine

da ste 8 godina uniStavali ovaj grad i izdavali gradevinske dozvole, ili ko vam je ovo odgovaralo,

u interesir gradonadelnika ili Uito t<oga.. Kome je ovo odgovaralo, mi kao VViPSO smo takoder

predstavili skupstini da smo protiv ovog ORP- a, (ak i u vreme LDK-a, i da vaSe obedanje da 6ete

promeniti ovaj ORP, niste napravili nikikve promene, a va5 mandat istide, pro5lo je 8 godina, da



niste napravili nikakve promene, samo ste radili ono Sto vam je odgovaralo, mi kao VV/PSO

smo za ORp i bili smo ipre, ali tada ste doneli nezakonite odluke, mi smo sludaj izneli na sud i

dolazise do zakljuerca aaie'vv/PsQ celo vreme bio u pravu i da smo vremenom pokazali da

smo mi u redu, a vi niste.-Bilo je sve u redu a ipak ste iidavali nelegalne dozvole izgradnje'

predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi- Pre svega, imam pravo govoriti, Ftuh.9, 
promenite ovaj

rednik, kadakaLeteda ste ga uni5tili atk se ovaj frad razviiao ne samo za7 godina,ve( za20 i

vi5e godina, viSe od bilo kijeg drugog gradau Republici Kosovo, i zaboravite ove stvari i

pr.rr"uri,. piieati nebitne stvaii, jer nema smista govoriti tako, kao Sto kaZete' ne moZete

promeniti oPR za 8 godina, niko, jer je regulisanl odobrenje oPR-a, 8 godina nije bilo me5anja

nijedne politidke stra"nke, nijedne'iajednic!, nijednog gradonadelnika ni u jedan predmet' i

uverite se jednom zauvijek da je ono sto je sud urad[ potpuno nebitno ier su funkcionalne radnje

na podrudju opStine UroS.ru" Z-A goOina radene na osnovu OPR-a, sud je doneo beskorisnu

oJfuf.u jer mandat OPR-a ne istide ove godine, a op5tina takoder priprema.novi OPR i nema

smisla nazivatiga ovim rednikom, unistili su ga i uni5tili idavali su dozvolu zaptijatelie,

prijatelje i za sebe, saradnike, dozvole su datJgradanima-OpStine Uro5evac, ovaj grad pripada

svima, ne pripada gradonadelniku, stranci ili pojedingy, dgg.adaji koji su.se dogodili u Urosevcu

su izvanredni, nema r,,,irtu pozivati ,. nu or. sivari i koristiti ovaj rednik bez.obzirana

poni5tenje ove odluke, situ;cija na terenu se ne menja, nemogu6e je promeniti' dobro ili loSe' isto

i., k; g;i da sastavi novi OPR, i dalje 6e biti nezadovoljstva, neie biti mogudnosti da se OPR

zavrtiu narednih t goaina kako bi se ispunile zelje svih gradana, nemogu6e je, uzmite sta god

Lelite,strudnjaci, i dalj. 6; biti primedbi na OPR, jer se oni menjaju u vremenskom okviru tokom

perioda razvoia,uiee lrugh urbi.i.lr, biie drugih-idej.a, neie biti moguinosti da se ukljude u

OpR, i na kraju je OPR oiobren u skup5tini, oiobrenle u ministarstvu i legalan je, sud je to

uzalud rekao, da ti oni znaju Sta to znili,;er Oni apsoiutno ne znaju kako s.e opstina razvija' koje

su odluke koje se donose J skup5tini, a tcole se odobravaju u vladi, ili u nadleZnom ministarstvu'

6ak i nakon 8 godina kaZu da je to nezako"nito, hajde da io promenimo, ono Sto se radilo 8 godina

i sada to trebamo dil;; uniStitl, sruSiti, ponistiii, Sta. vi mislite, ko ih obesteduje, sada ne mogu

srusiti nediju ku6u ili stan, ili vrti6, ako moram to sruSiti, onda moramo nadoknaditi nekako' dak

je i sud pogreSio jer j. t,"buro ao1e11 odluke na vreme kada je odobren oPR nakon dva meseca

smo ga mogli revidiiati, ali sada kaheteda se naprave promene, koje to promene sada' nemogu6e

je promeniti, ponirtarati radnje nekog drugog, koje prortr., nemogude je promeniti, sada smo u

faziizradenovog OPR-a, kada se dobije oifii"nj" videt 6emo da li trebamo poni3titi ili

rrrplrJ"rrti oaium,-Opn ZO\Z zakqika1eteda je potpuno nelogidan, nemogude je ista

promeniti nsadaa, ne,radi se tako i nije dobro ostanlaii t. tu*o na optuZbe, nemoguie je weti

kao osnovu tu optuZbu, koliko se ovaj UroSevac raLvio,l6 ili 20 godina nakon rata' nijedna

op5tina se nije ,uruili,'n"^ojte se uvek pozivati-na betoniranje, betoniranje'.kako zapodeti

ple5in, Jezerc,Veliko Polje/Fushe e Mahhe, Slakovc, ali nigdje nema zelenila u centru grada u

smislu kako vi UuZii",idiie gde god Zelite da idete u Evropi, nigde nema zelenila u samom

centru grada,samo zgrade, predgraila imaju parkove, iakonismo Zeljeli postati kao gradoviu

Evropi, jer smo *uti"grua,'*inilradovi, nema smisla da nas uvek pozivaju na neosnovane

optuZbe,umestodase-ka|ehvalaStoseovaj gtadrazvio'ovi ljudi suimali moguinost

investirati, ovdje su gradani vredni, oni su b"iinismeni, oni su investitori, saraduju sa opstinskim

institucijama, infrasiuktura je izgradena,zove se poslovni gtad, a ne samo da se bavimo

uni.tenjem, ,*uruii"i, 
"Ji 

"r, tida vide, onaj ko ima odi vidi, da lije unisteno ili izgradeno'
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Moramo zaboraviti neke stvari, hteli mito ili ne, odlukaje o ukidanju,Sto je zaistatrebalo biti

odavno.

Brahim Osmani - Predsedavaju6i, mi nismo mi protiv biznisa, morate ovo shvatiti, biznisi

nikada nisu imali nikakvu krivicu, do5li su da dobiju dozvolu jer imaju pravo'

Predsedavajuii OPF-a Xhavit Zariqi - I mi smo duZni da im damo dozvolu'

Brahim Osmani - Moramo paZljivije razmotriti kako izdajemo dozvole, jer postoje zgrade koje

niko ne moZe ukloniti, ni ambulantu u gradu, nijedna parlamentarna grupa nikada ne izlazi da

kaLe da smo protiv gradnje.

Arian Imeri - zeliteda izgleda kao da smo protiv gradnje. Ne pravite propagandu.

Brahim Osmani - Priznajete da postoje zgrade koje ne ispunjavaju uslove, kao Sto je

predsedavaj u6i uPravo rekao.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Ne znam da ti ima, samo sam pitao da li postoje'

Brahim osmani - zalto ste glasati za oPR, a od tada je prosla 2017. godina, bududi da sam bio

tlan i bio sam ukljude, , ouui posao, PDK je rekao da je to krijumdarenjt, 91:To ga uyeli sa

iymenama i radili na jemu i u,inili stiiktnim, vei 8 godina ste radili prema OPR kako vam je

odgovaralo.

Arb6r Bytyqi - Nema porrebe za politizacijom, jer smo lili protiv, kontinuirano se protivimo

ovom OpR-u i takoder iruro kontinuirane zahteve od 2018. godine, daki za poniStavanje i

ukidanje celog oPR-a od strane bivseg direkfora, oPR je na snazi u zakonskom roku, kako je

rekao 
"predselavaju6i, niko ga n.rnoi. promeniti, 

_zakon 
je.taj koji precizira ovo pitanje, obidno

j. io rrarta odlulia, to.le toiaena odluka i apostrofira ovadruga pitanjl SraliJe.tji nisu samo iz

jedne politidke stranke]tu su i PDK, tu su i VV, tu su iLDK i AAK, koji su bliski svim

strankama, pre svega gradanima op5tine UroSevac i mi smo duZni sluZiti gradanima' moramo

rd;;," ru*ii.t sh"vaiiti OPR, osnovni oPR ima samo namenu zemljiSta, uslovi gradnje se

nifuAu ne pove6avaju na osnovu OPR-a, OPR je strate5ki dokument koji daje smer pravac, a u

postoje6em OpR-u je odredena samo namena iemlji5ta, ostali uslovi su bili odredeni na osnovu

zakoiao gradnji ,".[i5tu, na osnovu specifidnosti koje je ovaj zakon o gradnji odredio'

,noZ".o iotitiiirati ouo pitun;. koliko god Zelimo, ali-ovo nrje politi6ko pitanje, to je tehnidko

pitanje, budu6i da vrlo doUro znate dasmo mi kao direktorijat bili vrlo blizu izrade sledeieg
'dokumenta, ali ova vlada je obustavila ovu kartu zonirania, bez da joj je dala politidki smer'

moramo jojdati tehnidki smer inastaviti s ukidanjem ovog dokumenta i svih prate6ih odbora

novog Obi'-a, nadamo se da 6e to biti bolji plan od onog koji smo do sada imali' hvala vam'

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Izvoli Arian!

Arian Imeri - Hvala vam, predsjedavaju6i, Zeleo sam proturjediti svom kolegi, koji morasnositi

politidku odgovomost za PDK. U vreme kada je OPR odobren, bili smo protiv njega' a sada

sudska odluka kojaje donesena protiv njega i iostupci koji su pokenuti pre nego Stoje odobren

u skup5tini. On osporava te procedur", J,ii no.malno, kao stranka nismo udestvovali, nije istina



da je manipulisao javnim mnjenjem, nije istina da postoje pravni procesi za dozvole koji su

povezani tikom ovog mand ita,t1. Mi [ao stranka smo poku5ali i napravili neke promene na

poeetku pro5log man"clata, d. na iodetku, tokom 2018, 2022, tokom ovog mandata, kao 5to znate'

promenili smo rasporea pro.l.t tu bolnice, gradskog groblja, napravili smo neke promene' a kada

je VV dosla na vtast, nitro nuptavili nika-kv. ptoi,6nt, tako da ovaj ORP poStuje centralni nivo'

odnosno l11yo,ne znamda li ste razgovatali s njima u centru, oni su poStovali ORP i blokirali su

razvoj gradaUio5evca koliko tu .o[li pozivajuii se na ORP, dobro je Sto je doS-lo weme za

promenu i sto ova odluka koju iete o"*1t nema nikakvu teZinu, rokza ow odluku je istekao,

iako da je dobro Sto smo protiv ove odluke, hvala vam'

PredsedavajudioPF-aXhavitZariqi_IzvoliFlamure!

Flamur Istrefi - Hvala vam, predsedavaju6i, istina je da je oRP izraden za Yreme naSe vlade' i

to je bio osmogodi5nji plan, dinjenica je oa;e oiret<tor rekao da je pored oRP-a postojao i planza

izraduzonskih,nupu, uii on" nisu uspele 8 godina izonske mape nisu napravljene, ovo je

procedurazaukidanje ove odluke ismatrari da ORP nije postovan, on je u zakonu o gradnji iu

ior.uninl sludajevima se pozivao na oRP, sto se tide degradacije, ovaj grad.je d.egradiran

greSkama, da se odmaknerno od teme da se grad tazvio,Au,'ap'avo s.e razvio' alizapravo nismo

pi"ii, grranje koja je uradena, alije uracle nib", ijednog metra zelenila, imamo sludaj da je

opstinska imovina koristena ru p.rko..rnu izgradnju i.mislio sam da bi za ovo trebala postojati

;;;;;"rt nale rfua. Jo orift p.oteklih godi-n.1, treUati bi postojati ljudi koji su moralno

odgovorni za ovegodine u kojima se ovo Jogodilo, ja kao odbornik, smatram da od ovog

ukidanja, trebamo pot"ti primenjivati gratlev-insku dozvolu, i trebali bismo udiniti sve Sto

n1oZ.n1o'au ispravimo pruun. nedostatke koji su deo ove degradacije, hvala vam'

predsedavajudi opF-a Xhavit zariqi- Jos neko? Ako ne, jeste li za usvajanje ove tadke na

skupstini, za ukidanje odluke 0r. br. r47 od25.og.zor7. o usvajanju plana razuoia opstine 2017-

2025. Opstine Uroslvac, hvala vam, 8 glasova za, 0 protiv,0 uzdtLanih' stoga je ukidanje odluke

odobrent, nastavljamo sa tadkom VI dnevnog reda'

Tadka 6

Predsjednik OPF-a Xhavit Zariqi- Finansijski izvjestaj-za period januar.- mart2025' godine;

Da li je iko o tome raspravljao ili to proslijeiio st<uistini? Hvala vam, 8 glasova za, 0 protiv' 0

uzdrzanih, dakle odobrJno.l" za skupstinu, 
-nastavljamo 

sa vII tadkom dnevnog reda'

Taika 7

predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi- Predlog odluke o odobrenju razresenja

od isplate pripadnika Policije Kosova, zapruLene usluge u.

negifnalnl Uomi"", CCPM i druge rd.urit 
"n" 

ustanove, ima li koga zainteresiranog za

diskusij u?,izvol i direktore !

Kemajl Emini - Hvala vam, predsedavajuii, pozdrav svima, dlanovima odbora za politiku i

finansije, imamo zahtev policijskog sinaitata za oslobadanje od plaianja policajaca i dlanovi uZe

porodice, jer policija nema zdravstveno osiguranje i ima spicifidne poslove koji predstavljaju
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visok rizik za sigurnost. Lidno sam zaovaj zahtev, ali oni su zapravo uputili zahtev regionalnoj

bolnici, ali nadleZnosti su u primarnoj zdravstvenoj za5titi, tako da 6e se usluge pruZati samo u

primarnoj zdravstvenoj zaStiti, hvala.

Predsedavajudi OPF-a, Xhavit Zariqi- direktore, nije mijasno, da li je to samo za policajce ili

i za dlanove porodice?

Kemajl Emini - Policija i dlanovi uZe porodice'

Arian Imeri - Direktore, lidno, budu6i da nema medija govoriiu, nisam Zelio praviti problem

ako nije socijalni sludaj, ati kako da donesem odluku o totn. kako se oni konkretno snalaze, ima i

drugih koji rade, daleko od toga ako se povrede, a za gtipu neka plaiaju kao i drugi' Zao mije ali

ja ovaj posao ne shvatam kao obavezu,

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Ima lijos neito o demu bismo mogli razgovarati?

Mimoza Paiaziti- Iako je samo policija podnela zahye.y,.ali onda se mogu ukljuditi i druge

institucije, u'ko ," donese takva odluka, trlba ih sve ukljuditi, onda realno i KSB i vatrogasne

Urig"ir, f.l:e su faktori dr?ave,bolje je da ne izademo sa nekom pogre5nom odlukom iz ove

if.ipStin., uko ,. tako nesto donesi ia policiju moramo ukljuditi sve, to je moje mi5ljenje'

predsedavajudi opF-a Xhavit zariqi- ovo je teska po.zicija zanas, ne mozete je odbiti niti

prihvatiti, ako je prihvatite, to je nepravedno prema drugima, ne moZemo krsiti tuda prava' nije i

da su ko zra kakva plalanj,a, 
-CCptut-u 

,a ,t-lug. koje su vam dostupne' nisu nedostiZna

pladanja pod jedan, p"a aua je nepravedno za p6rodicut nema logike, i svi ostali su gradani ove

zemlje, ostali moZda sluZe negde drugde, ne siu2e u politici nego negde drugde' mogu reii imam

brata policaj cai ttahiti besplatne medicinske usluge'

Arijan Imeri - Protiv sam toga zadlanove porodice'

predsedavaju6i oPF-a Xhavit zariqi- Direktore, je li mogude ovo odloziti i detaljnije

analizirati?Lo5e 6e izgledati,mislio sam lo5e i potitieki i moralno, tj. protiv drugih, nisam protiv

toga, ali kako to opravdati je problem'

Kemajl Emini - Zabrinjavajuie je Sto imamo i druge kategorije, sudove, vatrogasce itd" a one

nisu toliko izda5ne kao isplate, jer smo tim isplataria kupovali esencijalne lekoye, veoma malo'

ako nam je dosao zahtey i iru, obavezu da ga podnesem, a mi zajedno odludujemo o tome'

Predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi- Ako to danas odobrimo, primit iemo zahteve i od

drugih, moZemo li odbiti?

Arian Imeri - Apsolutno ne, i ja imam isto mi5ljenje'

predsednik opF-a Xhavit zariqi- Da li ste zaodlaganje? lma li ikakvih prigovora? Ne, nema

uzdrLanih.
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Taika

predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi- Predlog odluke o odobrenju 
:

r":rrn S, aop*jrj e izmenai dopuna Memoranduma o razumevanju, izmedu opstine

UioSevac i Centar zaza1titu Lenai dece "Moj dom" Uro5evac

sa Urolem 60123 od}l.l2,2O23. godine, za davanie na koristenje parcele sa

gr. Ogl-0, KZZaskok, direktore, moZete linam ovo objasniti?

Kemajl Emini - Zapravo,ditajuii predlog, to je predlog za koriStenje objekta sa parcelom br'

638-0, KZZaskokna l0 godinu ru,noguE oSdu proau{"rlu,dotidna organizacija ima uticaj kod

japanske organizacije, am-eridkog KFOR-a itraZila jeizgradnju i prosirenje objekta, to je jedinica

nu ro godina sa mogu6nos6u produzenja, smatram da je to razumno.

Predsedavaju6i OPF-a Xhavit Zariqi- Da li je ta imovina uopste na raspolaganju?

sabri Murseli - To je neketnina sa mogu6no56u prosirenj azazaitituLenai djece "Moja kuia"

Uro5evac, zastitu oi nasitja u porodici,"moraju renovirati, moraju prosiriti,.to je projekat na 10

godina, i6i de preko "ji[ ,i.tt.inina nije data sa punim pravima, vei samo kao projekat na

kori5tenje, hvala vam.

predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi- Ko je za? Direktore, mozete li sada datipredloge po

redu?

Sabri Murseli - Sve materijale sam prosledio Leutrimu, a ovaj ih je prosledio putem e-maila'

predsedavajueipoeinje oO p*og p..ilogu, Predloga - 9d^tyf o dopuni i izmeni.Odluke br' 0l'

br.24 od25.03.202i, Aopunjen-o'odtuk# 01. br.?8 od 31.03.2022. godine,-Eji* je proglaSen

javni intere, ,u n.koliko latastarskih jedinica 57 -1, 57'2, 62-0, 63-0, 152'0 Y:Z Sazli i delove

katastarskih parcera 260-0,z5g-r Kz-yipaziT ari e 42, predlozili smo deo katastarske parcele

350-0 Sazli vlasni.. fuf,rij" Sfarga, ako se ne varam, ili ieo parcele kat' 992-l Talinoc i Jerlive'

iuai- p,apaz,rrniriio ,urn dr. opcije, koja prolazi ove i podnijeli smo ih na procenu'

predsedavajudi opF-a Xhavit zariqi- Hajde da to procenimo u principu, ko je za, hvala, 8

iliriruru,d protiv, 0 uzdrZanih , prolizi,nastavljamo sa tadkom 10.

Tadka 10

sabri Murseli - Predsedavajuii, ovaj predlog se odnosi na Predlog - odluku za-davanie

saglasnosti NPL "Ambienti'i AD.zatoriSt.ni. katastarskih jedinica 2025-0,1038-0 i 1039-2KZ

Urosevac, zahtjev jestigao zg.o4.zo25. i odnosi se na dio zelene prjace koji.iznajmljuju i drugi

dio pored "Orhidejel', uio ,u nekoliko kioska, u skladu sazakonom o javnoj imovini; Ako im se

da imovina nu r.orist"n;., i*uju pravo dobiti saglasnost od Skupstine op6ine, zavisi od odbora'

da li je daju na godinu ili dve godine'

Flamur Istrefi - zbogovoga smo se kao opstina pokazali neuspesni'

sabri Murseli - u obliku u kojem su ga dali na upotrebu, onako kako su ga imali'



predsedavaju6i opF-a Xhavit zariqi- Jeste li da usvojimo za skupstinu Pred.log - odluku o

davanju saglasnosti LJp "Ambienti" AD? zadavaniena kori5tenje katastarskih jedinica 2025-0,

1038-0 i 1O3}-2KZ Urosevac, ko ie za,7 glasova za, I ptotiv, O uzdtLanih, usvojeno'

nastavljamo sa tadkom I l.

Tadka 11

Sabri Murseli - predlog odluke o kratkorodnom kori5tenju dela katastarske parcele 719-0 i

katastarskih parcela lti-2,715-3,704-0,708-0 i7l4-O KZ Cernilo, tj. Radi se o davanju

kamenoloma u zakup do 15 godina, t<ao ti mogli dati preliminarnu odluku komisiji, a ondaizlazi

poziv, ovo je kratkoiodni ,.o[, toji smatrate raiumnirnda se odobri ili ako smatrate nerazumnim

da se daje, ovo izlaziod januara nadalje, tj. Nema zakonskog roka, imali smo ga 30-40 godina' a

onda smo ga smanjili na l5 godina, na 15 godina smo ga mogli objaviti, zbog licenci i zakonskih

rokova do 15 godina, ali sa kratkorodnim zakupima'

predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi- Da li ste zaodobrenje? Hvala, ko ie za? Hvala vam' 5

;;;;, za,i protiv, I uzdtLan, usvojeno je, nastavljamo sa tadkom 12'

Taika 12

Sabri Murseli - Peticija Komoglave'

Predsedavajuii OPF-a Xhavit Zariqi- Direktore, ako slusate mene ovo moZe i da se ne

razmotrina skupstini, jednostavno nema smisla, nije logidno, do6i 6e da se Zale' imali smo ovu

tadku i na drugom ,urtuntu i rekli smo daie to odruka s-kupstine i da se ne mesaju u ovu stvar jer

ima problema medu njima, jer veiina njih"ima lidne zamerke, a sada se skupstina ne moZe mesati

u lidnim zamjerkama.

Sabri Murseli - Predsedavajudi, da li da preuzmem na sebe da okupim tim' da vjdimo da li se to

radi radi poseta saude5da ili se blokiraju tL posete il.i Sta, da.ne bismo podrZati nijednu stranu' da

ot rpi.o'g"odete da vide gde se objekat nalazi, da li se blokira.

Flamur Istrefi - Trebali ste ranije uraditi ovu analizu'

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Nebitno je da skupStina ponovo odluduje o ovom

pitanju, kada jednom imate odluku, a ta odluka;e 6ita skupstinska, i slazete se kako Zelite i

donosite re$enje, a sada nakon mesec dana, da pono'o izideta, meni se ne 6ini ispravnim'

Sabri Murseli - Ima i dovoljno prostora zapatkiranie, nekako u sredini i pozadi'

Arian Imeri - Tamo se nalazi groblje'

predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi- oni tako kazu da postoji groblje, ali nema groblja'



Sabri Murseli - Imamo zahtey za proSirenje groblja u Komoglavi za otprilike-hektar zemlje, i

peticiju stanovnika. Fokusirani smo na to da s-va gioblja budu na jedno mesto kod. tog naselja, ali

ir"nuiro se parcele koriste za stanovanje ved l5 godina, tj. Niko nije tamo sahranjen l5 godina,

pa da uradim jednu analizu u skup5tini.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Je li bilo joS nesto?

Sabri Murseli - Imao sam pitanje Dremjaka, ali ovo nije pravilno pripremljeno'

predsedavajuci oPF-a Xhavit zariqi- Spremite je za skupStinu, a ako je ne urade, nikom

niSta.

Zyliha Tafarshiku
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